

August 17, 2020

Dear parents,

Greetings from JIS and welcome to the academic year 2020/2021. We hope you and your family are safe and ready to begin another exciting year of learning. Based on the decision by the ministry of education to have virtual education for the first 7 weeks, we would like to notify you of important aspects of the virtual learning of JIS.

1. Academic orientation

We have planned for academic orientation for parents and students in the first weeks of the academic year. We appeal to all parents to attend parent sessions and ensure their children attend the students' sessions.

The details of the orientation program will be shared in the first week of school; therefore, we ask that all parents check for this important information the first week of the academic year.

2. School supplies

The School has planned to deliver books, resources, and uniform to every family once fees have been duly paid. We thank parents who have already registered their children for this academic year and we would like to confirm that your books and resources will be delivered soon. We appeal to parents who have not registered their students for this academic year to do so now so that the delay does not inconvenience your children's start of school.

3 Registration for the academic year 2020/ 2021

Registration of the students for this academic year started in the summer and we would like to remind parents who have not done so to register their students through the following ways: You can register online by simply paying the academic year fees and emailing the bank slip to accounts@jischool.org.

The admission and accounts department will process your registration and will send you receipts and confirmation of registration. Please feel free to call the admissions and accounts on the numbers given below:

Admissions: 0126065700 (Ext. 106 or 301)

Accounts: 0126065700 (Ext.107)

Parents can also register for the new academic year by visiting our campus Gate No. 5 any day of the week from 8 a.m. to 2:30 p.m. and on Saturday from 10 a.m. to 1:30 p.m.

4. Fees discounts

The School understands the difficulties some of our parents are going through in affording school fees due to the current circumstances. In response, the school has put the following measures to support and help our parents not to interrupt the academic learning of our students:

- A. Installment:** Parents who cannot pay the required to full fees at once can visit the school to agree on payments in installments.
- B. Full pay discount:** Parents who pay full fees enjoy an upfront discount of 8% on the annual tuition this year.
- C. Siblings' discount:** Parents who have more than one child receive the following sibling discounts: 5% for the second child and 10% for the third child and other children.
- D. Virtual education discount:** The school provides a 10% discount on the first quarter fees due to virtual learning.

5. Families' Concerns

The school encourages parents who wish to discuss their circumstances to visit the school. Parents are advised against groupings and group emails as the school has an open door policy hence you do not need an appointment to visit and raise your concern. Parents who wish to withdraw their children files are reminded that related policies and procedures shall be applied.

6. School readiness

The school is ready to start as scheduled on the academic calendar. All subjects will be taught and the school learning hours will remain as normal. We ask our parents to prepare our students by ensuring that they have registered for the next grade.

Our school opening calendar is as follows:

SECTION/GRADE	FIRST DAY OF SCHOOL
Grade 9-12/3ieme - Terminale	August 30, 2020
Grade 4-8/6ieme – 4ieme	August 31, 2020
Grade 1-3/CP –CE 2	September 1, 2020
KG 2 & KG 3/MM & GM	September 2, 2020
KG 1/PM	September 3,2020

Thank you for your continued cooperation.

Sincerely,
JIS Management

بسم الله الرحمن الرحيم

أخوتي اولياء الامور/أبنائي الطلاب

يسر مجلس امناء وادارة مدرسة جدة العالمية أن ترف التهاني والتبريكات بمناسبة حلول العام الدراسي الجديد 2020-2021 ونسأل الله ان يجعله عام خير ونماء وان يزيل عنا كل وباء.

ونحن اذ نبدا عامنا هذا نذكر بسعى ولاة امرنا حفظهم الله بتوفير مقومات الصحة والامان لكل انسان على ارض المملكة وعليه صدرت التوجيهات من المقام السامي بأستأناف الدراسة عن بعد من أجل حماية أبنائنا من جائحة كورونا و التي نسأل الله أن يزيلها ويحفظنا من شرورها.

وعليه فقد وفرت مدرسة جدة العالمية كل الوسائل اللازمة لجعل عملية التعليم عن بعد اكثر كفاءة وفائدة حيث قامت المدرسة بالتالي:

1. تجديد الاشتراك عبر منصة ميكروسوفت تيمز.
2. توفير كل الكتب المدرسية والزي المدرسي وايصاله للجميع حسب العنوان الوطني.
3. توفير نسخة الكترونية لكل الكتب المدرسية.
4. توفير مصادر ومراجع مدرسية لاثراء التحصيل الاكاديمي اون لاين.
5. تأهيل وتدريب المعلمين للاستفادة من كل ما توفر التقنية الحديثة للتعلم اون لاين.
6. تأهيل المدرسة وتوفير كافة وسائل السلامة والاستعداد لاستقبال الطلاب في حال تمت التوصية بذلك.
7. توفير خدمة التسجيل والساداد و التوقيع اون لاين دون الحاجة للحضور للمدرسة.
8. تغطية كافة المناهج الدراسية وتوفير الجداول الدراسية للطلاب واولياء الامور.
9. توفير خدمة اصال الكتب عبر (الدي اتش ال) للمقيمين بالخارج.
10. التأكيد على التواصل المستمر مع ولي الامر من أجل التأكيد على الحضور والانضباط اثناء الدروس.

وبالرغم من كل التحديات التي تواجه المدرسة من التزامات مادية تجاه العالمين والصيانة والتشغيل الا اننا التزمنا بسياسة الخصم للاعوام السابقة بالاضافة الى توفير نسبة خصم اضافية تصل الى 10% في حالة الدفع نقدا.

ان مدرسة جدة العالمية تذكركم بأن روعة البدايات ينتج عنها جمال النهايات، فلنبداً عامنا الجديد بالهمة والنشاط، فكلما زاد الجهد والاجتهاد في البداية، كلما أشرقت النهاية، فبعد قضاء إجازة طويلة وسعيدة حان الوقت للجهد والاجتهاد.

ونأمل من اولياء الامور التواصل الفعال و المتابعة الدقيقة للتأكد من الحضور المستمر لكل الحصص الدراسية.

وختاماً نرسل أجمل باقات المباركة والتهنئة لكافة طلاب المدرسة الكرام، ومعلمي مدرسة جدة العالمية المحترمة، وكافة القائمين على العملية التعليمية، سائلين المولى عز وجل أن يجعل العام مليء بالنفوق والازدهار، وأن يوفق طلابنا في القول ويسدد خطاهم في العمل.

والله ولي التوفيق

عميد متقاعد طارق الحرازي

رئيس مجلس الادارة

مالك ومدير مدرسة جدة العالمية